

Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-12-19

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:07

§ 2 Närvarande ledamöter

Emil Bertilson, ordförande

Erik Ohlsson, vice ordförande

Arta Ekman, kassör (digitalt)

Filippa Sundström, sekreterare

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande

Erik Ohlsson väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare

Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare

Emil Bertilson och Rasmus Wengelin väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-12-12).

§ 8 Varvet runt

Ordförande

Ordförande har haft överlämning med den föregående ordförande. Han har även haft möte med andra relevanta parter för att få en helhetsbild av det pågående arbetet. Han har också

haft löpande mailkontakt med HHGS och planerat överlämningen tillsammans med vice ordförande.

Vice Ordförande

Vice ordförande har planerat inför överlämningen.

Kassör

Kassör har sammanställt budgeten.

Sekreterare

Sekreteraren har fört det löpande arbetet med mötesprotokollen och varit i mailkontakt med Mannheimer Swartling inför nästa års upplaga av Svenska Juridiska Mästerskapen.

Idrottsansvarig

Idrottsansvarig har fört det löpande arbetet.

Utbildningsansvariga

Utbildningsansvariga har varit på LAMG och EDUC.

Evenemangsansvariga

Evenemangsansvariga har anordnat julfest.

§ 9 Info: LAMG

Utbildningsansvarig har varit på LAMG och berättar att de diskuterade en artikel från Spionen som handlade om att det inte är bra arbetsmiljö för dem som arbetar på institutionen. Det framgick under mötet att det föreligger skilda åsikter inom institutionen gällande detta. Utbildningsansvariga frågade hur det skulle påverka studenterna och om det skulle leda till en lärarbrist. Frågan besvarades att de har byggt in tillräckligt mycket luft i lärarnas scheman. Vissa lärare kommer att få mer att göra men det kommer inte att påverka studenterna i nuläget. Det ska nu inledas en utredning för att få svar på hur arbetsmiljön faktiskt är.

De diskuterade även pågående dödligt våld då det är flera studenter som är oroliga sedan terrornivån höjdes. Lärarna har gått en PDV-utbildning och i varje sal ska det finnas en gul skylt som ska hjälpa och stötta vad lärarna ska göra om detta skulle inträffa. Det finns sedan tidigare röda skyltar med instruktioner vid brand och nu ska det finnas gula som gäller vid inrymning.

JURO har dessutom skrivit två artiklar som handlar om psykisk ohälsa kopplad till betygshets. Under LAMG diskuterade de vad det finns för fördelar och nackdelar med att endast ha godkänt och icke godkänt istället för att ha fyra betygssteg. Institutionen är öppna för att endast ha godkänt och icke godkänt men det finns andra lärosäten som inte är lika öppna för det. Frågan behöver därmed diskuteras vidare.

De diskuterade även att en student har fått sin identitet kapad. Institutionen finns där och kan stötta om detta skulle hända igen. De tycker även att man ska polisanmäla det.

§ 10 Info: EDUC

Utbildningsansvarig har varit på EDUC och informerar att det har förekommit en del problematik gällande resultaten från KEXEN. Det finns studenter som har fått ett betyg i sin portfölj och ett annat i Ladok. Det är inte något kursansvarig kan ordna utan man får istället vända sig direkt till fraktionsläraren samt överklaga. Det har även framkommit att en fraktionslärare har motiverat betygen genom vilken nivå studenterna har varit delaktiga på seminarierna i portföljen. Detta krav togs dock bort i kursplanen för flera år sedan. Upplever man att betyget är felaktigt kan man vända sig till utbildningsansvarig eller själv överklaga beslutet.

§ 11 Info: Överlämningsreseplanering

Vice ordförande informerar att planeringen inför överlämningen är i full gång. Nu väntar han och ordförande endast på att få godkännande från kåren för att kunna boka.

§ 12 Övrigt

Kassör berättar att GAIUS har gått mer vinst än det vinstkrav som beslutades i våras. Enligt överenskommelsen mellan Juridiska Föreningen och GAIUS ska pengar som är över vinstkravet gå till Juridiska Föreningen. Styrelsen diskuterar om man kan finna en lösning så pengarna kan gå till GAIUS och användas till studentnytta under nästa års mässa istället. Kassör ska kolla upp detta innan något beslut fattas.

§ 13 Nästa möte

2024-01-09 kl. 08:00-09:00.

§ 14 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 08:45

Emil Bertilson

EmilBertilson (16 jan. 2024 16:55 GMT+1)

Emil Bertilson

Rasmus Wengelin

Rasmus Wengelin (16 jan. 2024 16:07 GMT+1)

Rasmus Wengelin